
Referat fra årsmøte i Sandnes 
Hytteeierforening

Dato: 26. mars 2025 

Sted: Bekkefaret Bydelshus, Stavanger 

Det var 12 fremmøtte hvor 10 Vel foreninger var representert: 

 Olaf Jensen - Uskekalven 

 Espen Heitmann – Kleivik hytteforening 

 Eyvind Lund - Breivik 

 Jofrid Haga- Ulsneset 

 Asgeir Garvik- Ulsneset 

 Jan Forsell- Store Vierneset 

 Stig Aasland- Øvre Li 

 Ole Gabrielsen- Usken 

 Espen Svendsen- Stølsvik 

 Jan Thomas Rosnes- Stølsvik 

 Øivind E. Johannesen - Ådnøy 

 Christian Middelthon – Bersagel 

Ifølge vedtektene heter det: Hver Velforening har en stemme, men kan stille på møtet med 

inntil 3 representanter. Enkeltmedlemmer har møte og uttalerett, men ikke stemmerett. 

1. Valg av møteleder og referent 

Christian Middelthon (Bersagel Vel) ble enstemmig valgt som møteleder og referent. 

2. Godkjenning av innkalling 

Innkallingen ble godkjent uten merknader. 

3. Årsmelding og regnskap for 2023 

Årsmelding og regnskap ble presentert av Øivind E. Johannessen og godkjent av årsmøtet. 

4. Årsmelding og regnskap for 2024 

Årsmelding og regnskap ble presentert av Øivind E. Johannessen og godkjent av årsmøtet. 
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5. Valg 

a) Valg av revisor 

Øivind E. Johannessen ble valgt som revisor for kommende periode. 

b) Valg av leder 

Christian Middelthon, Bersagel, ble valgt som ny leder, 2 år. 

c) Valg av styremedlemmer 

Følgende styremedlemmer ble valgt: 

 Evi Knutsen Øvrebø, Nordavatnet, 1 år. 

 Espen Heitmann, Kleivik hytteforening, 2 år. 

 Asgeir Garvik, Ulsnes, 2 år. 

Valgkomite for 2026 

 Ingrid Oftedal Gjesdal, (Lutsi) 

 Morten Sola, Uavhengig, men hytte i Vier, tidligere SHF leder 

 Jan Thomas Rosnes, Stølsvik, Hvis nye vedtekter sier 2 medlemmer er nok, så fratrer 

han (Thomas) fra valgkomiteen. 

Revisor/regnskapskontrollør: 

Øivind. E. Johannesen ble valgt som revisor. 

6. Medlemskontingent 

Årsmøtet vedtok å sette medlemskontingenten for 2025 til kr 50,- per medlem. 

Dette begrunnes med god økonomi og fravær av større investeringer inneværende år. 

Styret signaliserer at en økning kan vurderes på neste årsmøte, dersom aktivitetsnivået 

øker. 

7. Innkomne saker 

 a) Forslag til vedtektsendringer (ikke vedtatt) 

Det ble fremmet forslag om justeringer i foreningens vedtekter, og forslagene ble diskutert i 

møtet. 

Selv om forslagene fikk tydelig tilslutning fra 9 av 10 stemmeberettigede, skal det presiseres 

at endringer i vedtektene ikke kan vedtas på dette møtet, da saken ikke var sendt ut i 

henhold til fristen for vedtektsendringer. 
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Følgende forslag fikk uformell støtte, og skal tas med videre til fellesmøte eller 

ekstraordinært årsmøte for formell behandling: 

§4 Årsmøte 

- Innkallingsfrist: foreslås endret fra 21 til 14 dager 

- Frist for innsendte saker: foreslås endret fra «innen utgangen av januar» til senest tre uker 

før årsmøtet 

§3 Styre 

- Antall styremedlemmer: foreslås endret fra «5 medlemmer» til 3–5 medlemmer, 

begrunnet med utfordringer med rekruttering og tidligere interimsstyre. 

Det ble foreslått at saken følges opp videre av styret i samarbeid med medlemmene, med 

mål om behandling i fellesmøte sommeren 2025 eller på neste ordinære årsmøte. 

Stavanger, 26. mars 2025 

Referent: Christian Middelthon 

Signert protokoll: 

Jan Thomas Rosnes  Øivind E. Johannessen 
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